
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 13.10.22 Kl. 17.00 – 19.30 

Vi spiser aftensmad fra kl. 17.00 

Til stede: Anne, Lene, Morten, Camilla, 

Martin, Rune 

Afbud: Tatiana 

Referent: Rune 

0. Godkendelse af referat gøres sidst 

på mødet. 

Referatet fra sidst findes på skolens hjemmeside 
 

1. Nyt fra skolen Orientering 
 
Et nyt skoleår er startet siden seneste ordinære møde, 
og skolen befinder sig aktuelt et godt sted, hvis man 
kigger på nogle af de nøgledata, vi løbende bliver målt 
på. 
 
Vores 6. klasses elever, som vi sendte videre i juni, 
klarede sig 10% bedre end landsgennemsnittet i den 
nationale test i dansk læsning. 
 
Skolen er gået 5,6% frem siden sidste år i den 
nationale trivselsmåling og ligger nu pænt over 
landsgennemsnittet. 
 
Nordbakkeskolen har p.t. det næstlaveste 
personalesygefravær blandt kommunens skoler og det 
laveste for SFO. 
 
Vi hviler ikke på laurbærrene, og vores opgave bliver at 
fastholde den gode udvikling i de kommende år. 
 
Vi er godt i gang med efterårets forældremøder, og 
umiddelbart er der blevet taget rigtig godt imod 
indsatsen med at styrke samarbejdet mellem 
klasseteams og kontaktforældre omkring klassernes 
trivsel. 
 
Vi har indført en månedlig affaldsindsamling, som vi 
startede op med den 31. august. I løbet af en lektion 
fik vi fjernet alt synligt affald fra skolens område, så nu 
er vi spændte på, hvor meget affald, vi kan finde, når vi 
gentager øvelsen 30. september. 
 



Ifm. budgetforliget, der netop er indgået i byrådet, vil 
der komme nedskæringer i skolens budget. Man er i 
gang med at beregne, hvordan besparelserne på 
skoleområdet præcist udmøntes, og der vil blive 
orienteret videre omkring det i løbet af efteråret. 
 

2. Nyt fra SFO og SFO2 Orientering 
 
SFO´en er så småt kommet på plads i den nye afdeling. 
Det har været hårdt arbejde for alle pædagogerne, 
men det er blevet rigtig godt. 
 
Der var officiel indflytningsfest på fredag d. 23. 
september 13.00 – 15.30. 
 
Vi laver en kort rundvisning i lokalerne til mødet. 
 

3. Faste punkter på dagsordenen 

 Håndtering af konflikter og 

voldsomme episoder i 

børnegruppen 

 Personalesituationen 

 Elevsituationen 

 Vikardækning 

Orientering  
 
Nordbakkeskolen er blevet nævnt i en artikel i 
Dagbladet, som omhandler indsatsen omkring 
personaletrivsel under coronanedlukningen. Ledelsen 
orienterer om sagen. 
 
Mersime har opsagt sin stilling på skolen, og Rune vil 
sammen med Christian varetage hendes undervisning, 
indtil vi finder en permanent løsning. 
 
På vikarfronten fortsætter vi med Oliver som vores 
primære vikar i dette skoleår. Desuden har vi Mette 
(som også har været her sidste år) tilknyttet. 
 
Der har været en hjemsendelse grundet episode med 
urin i en drikkedunk. 
 

4. Håndteringen af flygtningebørn som 

følge af krigen i Ukraine 

Drøftelse 
 
Der er kommet en udvikling i sagen siden seneste 
møde, og vi har nu modtaget 3 børn og der kommer 
yderligere 4 omkring jul. 
 
Ledelsen orienterer om indsatsen ift. disse børn. 
 

5. Status på trivselsstrategi Drøftelse  
 
Den foreløbige trivselsstrategi præsenteres, og der 
ønskes feedback på tankerne omkring formidlingen. 
 



 

Til kommende møder:  

Udarbejdelse af principper for modtagelse af udenlandske børn og familier 

 Skolesvømning. 

 Årshjul for gennemgang og revision af principper. 

Bestyrelsen er positivt stemt og der arbejdes videre 
med strategien. 
 

6. Formidling af gode resultater Drøftelse 
 
Der ønskes en drøftelse af, hvordan vi bedst muligt 
kommunikerer de gode resultater ud, som skolen 
aktuelt har præsteret. 
 
Sociale medier nævnes som en mulighed. F.eks. 
skolens Facebook side. 
Evt. som one-pager ifm. åbent hus i november. 
Der tænkes i en plakat, som kan sendes ud til 
børnehaverne. 
 

7. Principper for lejrture på 

Nordbakkeskolen 

Beslutning 
Opfølgning fra seneste møde og endelig godkendelse af 
principper. 
 
Princippet er gennemgået og godkendt. 
 

8. Indkomne punkter til dagsordenen 

fra forældre på skolen 

Drøftelse 

 Køleskabe i klasserne 
Punktet er blevet drøftet. Bestyrelsen lægger 
op til at køleskabe i klasserne udfases. 

 Skolesvømning 
Punktet tages op på kommende 
skolebestyrelsesmøde. 

 

9. Årshjul for gennemgang og revision 

af principper 

Drøftelse 
 
Det ønskes planlagt, hvornår skolens principper skal 
gennemgås og evt. revideres. 
 

10. Evt.  


